

Dear Parents,

School Affairs in June & July

This academic year is about to end. Please take note of the following school affairs:

- (1) The S1 to S5 final exam of this academic year will be held from 3 to 17 June. Please refer to the exam timetable for the different exam times, and remind your child to do revision. If the Education Bureau announces suspension of classes due to severe weather, examinations on the affected day will be rearranged. Students please refer to the announcements on our school website. The remaining examinations will be held as scheduled. (Please refer to the previous circular, C1846.)
- (2) Post-exam activities are as follows: (Please take note of your child's school arrival time.)

Date	18-19/6	20/6	21/6	24-28/6	2-4/7	5/7	8/7	9/7	10/7	11/7	12/7	15/7
Time	8:00 - 12:30	8:00 - 12:30	16:30 - 20:30	8:00 - 12:30	9:00 - 12:30	9:00 - 12:30	8:30 - 12:30	8:00 - 16:00	9:00 - 12:30			
S1	Lessons and going over exam papers	Lessons and going over exam papers		Lessons and going over exam papers	Post-exam OLE Days (S3 Students hand in their 'Subject Selection Form' at 8:00 on 3 July)	Supplementary Lessons for S4 & S5 Students	Supplementary Lessons for S4 & S5 Students (Awardees attend School Closing Ceremony rehearsal: S4 & S5 8:30 - 10:30 S1 - S3 10:30 - 12:30)	Report Distribution Day	Supplementary Lessons for S4 & S5 Students	11-12/7 New S1 Students Registration Day	9:45 - 12:00	Staff Development Day (No Lessons for all students)
S2												
S3												
S4												
S5												
			Speech Day									
										Supplementary Lessons for S4 & S5 Students	8:15 - 10:30	School Closing Ceremony

- (3) S3 students need to sit the S3 Territory-wide System Assessment (TSA) held by the Education Bureau on 18 and 19 June.
- (4) The Speech Day of this academic year will be held at 18:00 on 21 June (Friday). Prof. Ho Kin Chung, founding Chairman of the Polar Research Institute of Hong Kong will be the guest of honor of this Speech Day. Parents are welcome to attend.
 - (i) S1 to S4 students need not return to school.
 - (ii) Representatives from S5 will return to school at 17:15 on 21 June.
 - (iii) Scouts, Choir members and Orchestra members must attend the Speech Day and return to school at 16:30 on 21 June.
- (5) S3 students hand in their 'Subject Selection Form' to the class teachers at 8:00 on 3 July (Wednesday).
- (6) Students receiving awards will attend the School Closing Ceremony rehearsal on 8 July from 8:30 to 10:30 for S4 and S5; from 10:30 to 12:30 for S1 to S3. Details will be announced soon.
- (7) School reports will be distributed from 8:00 to 16:00 on 9 July (Tuesday). Please work out the time to meet with the class teachers in advance and collect the report together with your child.
- (8) S4 and S5 students will return to school for supplementary lessons as instructed by subject teachers on 5 July (Friday), 8 July (Monday), 10 July (Wednesday) and 11 July (Thursday); S1 to S3 students need not return to school.
- (9) The School Closing Ceremony will be held on 12 July (Friday). Please note the following:
S4 to S5 – Time to arrive: 8:15; Time to dismiss: 10:30. S1 to S3 – Time to arrive: 9:45; Time to dismiss: 12:00.
- (10) The Staff Development Day will be held on 15 July (Monday). Students need not return to school.
- (11) Students with unsatisfactory grades are required to attend the Summer Study Class (of 20 days from 16 July to 12 August). Lessons begin at 13:30 and end at 17:30 on Mondays till Fridays. There is no lesson in the weekends. The student list will be made available on or before 9 July (Tuesday).

As the above items are of considerable number and importance, kindly keep this circular and remind your child to take part in each activity accordingly.

Yours sincerely,

Ng Miu Yee
Principal
Carmel Secondary School

學校通告C1848號
有關六月至七月之校務事宜

敬啟者：本學年即將結束，下列各項校務，請各位家長留意：

(一) 本學年中一至中五級之期終考試定於六月三日至十七日舉行，由於各級考試日期、時間不同，請留意考試時間表，並督促貴子弟專心溫習。如因天氣惡劣，教育局宣佈停課，當天考試將會另行安排，請留意學校網頁宣佈，餘下的考試照原定日期舉行。(通告已於早前派發，請參閱C1846號)

(二) 考試後各項活動表列如下：(請留意 貴子弟往返學校的時間)

日期	18-19/6	20/6	21/6	24-28/6	2-4/7	5/7	8/7	9/7	10/7	11/7	12/7	15/7	
時間	8:00 - 12:30	8:00 - 12:30	16:30 - 20:30	8:00 - 12:30	9:00 - 12:30	9:00 - 12:30	8:30 - 12:30	8:00 - 16:00	9:00 - 12:30				
中一級	上課及 對卷	上課及 對卷	上課及 對卷	上課及 對卷	試後活動日 (中三級同學於七月三日上午八時正 遞交選科表)	中四、中五級同學補課	中四、中五級同學補課 (獲獎同學需參加散學禮頒獎彩排) 中四及中五級 上午8:30至10:30 中一至中三級 上午10:30至中午12:30)	派發成績表	中四、中五級同學補課	中一新生註冊日 11-12/7	9:45 - 12:00	結業禮	教師發展日 (全校同學不用回校上課)
中二級													
中三級	中三全港性 系統評估												
中四級	上課及 對卷	畢業禮							中四、中五級同學 補課		8:15 - 10:30		
中五級													

(三) 六月十八及十九日(星期二及星期三)中三級學生需參加由教育局安排的中三全港性系統評估。

(四) 本學年之畢業禮定於六月二十一日(星期五)下午六時舉行，由香港極地研究中心創會主席何建宗教授蒞臨主禮，歡迎各位家長出席觀禮。

(i) 中一至中四級同學不用回校。

(ii) 中五級派出代表出席並於當日下午五時十五分回校。

(iii) 童軍、詩班員及管弦樂團隊員必須出席並於當日下午四時三十分回校。

(五) 七月三日(星期三)中三級同學於上午八時正遞交「選科表」予班主任。

(六) 七月八日(星期一)部分獲獎同學需參加散學禮頒獎彩排，中四及中五級為上午八時卅分至十時卅分；中一至中三級為上午十時卅分至中午十二時卅分，詳情稍後通知有關學生。

(七) 七月九日(星期二)上午八時至下午四時派發成績表，請家長先行與班主任預約時間，屆時與 貴子弟一同到校領取為要。

(八) 七月五日(星期五)、七月八日(星期一)、七月十日(星期三)及七月十一日(星期四)為中四及中五級同學按學科老師指示回校補課；中一至中三級同學不用回校。

(九) 七月十二日(星期五)舉行結業禮，時間為：

中四至中五級 —— 回校時間：上午八時十五分；放學時間：上午十時三十分

中一至中三級 —— 回校時間：上午九時四十五分；放學時間：中午十二時正

(十) 七月十五日(星期一)為教師發展日，全校同學不用回校上課。

(十一) 成績未如理想的學生需參加暑期溫習班(16/7-12/8, 共二十天)，星期一至五下午一時三十分至五時三十分上課，星期六、日放假，參加名單將於七月九日(星期二)或以前公佈。

上述事項既重要亦繁多，懇請 台端保存是項通告，提醒 貴子弟準時回校出席各項活動為荷！

此致
各位家長

迦密中學校長

伍妙儀啟

主曆二零一九年五月二十七日

Reply Slip

回條

(to be submitted to the monitor on or before 29 May for collection in the circular box outside the General Office)
(請於 5 月 29 日或以前由班長收齊交回校務處通告收集箱)

To: Ms Ng, Principal

致：伍校長

Date: 29 May 2019

日期：二零一九年五月廿九日

I have read the circular (C1848) and been informed about the school affairs in June and July.

敬覆者：頃接 貴校來函（C1848），得悉六月至七月之校務事宜。

Class: _____

班別

Class Number: _____

學號

Student's Name: _____

學生姓名

Parent's Signature: _____

家長簽署